

### 吉隆坡/新加坡(飞往/中转)哈尔滨

1 机上用餐

欢迎您与第一旅游畅游中国-东北。

抵达后,亲切导游迎接前往购买御寒用品。随后前往酒店休息。

住宿 5\* 美居酒店或冠洋酒店或同级

#### 哈尔滨

酒店早餐 / 午餐: 中式合菜 / 晚餐: 锅包肉风味

早餐后,开始您的哈尔滨之旅。

游览东北虎林园(含观光车)、斯大林公园、老道外中华巴洛克、索菲 亚教堂广场、中央大街漫步

【冰雪大世界】预计每年12月20日左右。如因天气原因未开放,调为极 地馆+小白鲸表演+太阳岛室内冰灯艺术展

住宿 5\* 美居酒店或冠洋酒店或同级



# 哈尔滨(约1小时)伏尔加庄园(约1小时)哈尔滨

酒店早餐 / 午餐: 中式合菜 / 晚餐: 酱骨风味

【伏尔加庄园】一个以俄罗斯文化为主题园林,处处洋溢着异域风情。

并游览:普希金展览馆、巴浦洛夫城堡、彼得洛夫宫、高山雪圈(每人 一次)。

住宿 5\* 美居酒店或冠洋酒店或同级

# 哈尔滨(约3小时)亚布力

酒店早餐 / 午餐: 中式合菜 / 晚餐: 铁锅炖鸡

#### 亚布力滑雪场度假区

滑雪体验包含雪鞋、雪板、雪杖。

【亚布力熊猫馆】中国最北熊猫馆。"馆主"是有微笑小公主之称的"思 嘉"和世博熊猫"佑佑"。

住宿 4\* 问山度假酒店或同级

# 亚布力 (2小时) 雪乡

酒店早餐 / 午餐: 中式合菜 / 晚餐: 杀猪菜

【十里画廊】冬季的十里画廊被厚厚的积雪覆盖,树枝上挂满雾凇,宛 如童话世界。

【童话世界-雪乡风景区】中国最负盛名的雪景胜地,被誉为"童话世 界", 以深厚积雪、雪蘑菇、雾凇奇观闻名。

【雪韵大街】雪乡的核心区域,两旁是东北特色木屋、农家院,可以品 尝东北农家菜,体验民俗风情。

【棒槌山栈道观雪乡夜景】棒槌山因形似"棒槌"而得名,山顶是最佳观 景点,可以俯瞰整个雪乡。

住宿 5\* 忆山雪或雪山雪或万嘉森林酒店或同级

### 雪乡 (5.5小时) 吉林

酒店早餐 / 午餐: 中式合菜 / 晚餐: 乌拉火锅

车游【松江中路】一条拥有独特冰雪景观的街道。

【天主教堂外观】24扇印刷圣母像的玻璃窗,三尊石膏塑像:中间的是 耶稣像,左侧是圣母像,右侧是若瑟像,一座祭台,正祭台为凿石雕刻 而成。

住宿 5\* 维也纳国际酒店或同级

7 <u>吉林 - 长春</u> 酒店早餐 / 午餐: 东北饺子 / 晚餐: 烤鸭风味

【雾凇长廊观雾凇】每年冬季,水汽遇冷凝结在树枝上,形成晶莹剔透 的雾凇。

【伪满皇宫博物院】(周一闭馆)中国现存三大宫廷遗址之一,见证了 日本侵华历史。

车游【伪满八大部】、【打卡这有山商场】

住宿 5\* 假日酒店或福朋喜来登酒店或同级

#### 长春 (飞往/中转) 吉隆坡 / 新加坡

酒店早餐

早餐后送飞机结束愉快的东北之行。



#### Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Harbin

Meal on Board

Welcome to an exciting journey through Northeast China with Top-One Travel. Upon arrival, our friendly tour guide will greet you and assist with purchasing winter clothing. After that, you will proceed to the hotel for rest.

Hotel 5\* Mercure Hotel or Guanyang Hotel, or similar.

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, begin your Harbin adventure.

Visit the Siberian Tiger Park (including sightseeing tram), Stalin Park, the Chinese Baroque district of Laodaowai, Saint Sophia Cathedral Square, and enjoy a leisurely walk along Central Street.

Harbin Ice and Snow World is expected to open around December 20 each year. If it is closed due to weather conditions, the itinerary will be adjusted to

include: Polar Aquarium + Beluga Whale Show + Sun Island Indoor Ice Lantern

Hotel 5\* Mercure Hotel or Guanyang Hotel, or similar.



#### Harbin (1 hour) - Volga Manor (1 hour) - Harbin

Breakfast / Lunch / Dinner

[Volga Manor] - A Russian-themed park filled with exotic charm and atmosphere. Visit highlights including:

Pushkin Exhibition Hall, Pavlov Castle, Petrov Palace, and enjoy a ride on the Alpine Snow Tube (one ride per person).

Hotel 5\* Mercure Hotel or Guanyang Hotel, or similar.



#### Harbin (3 hour) Yabuli

Breakfast / Lunch / Dinner

#### Yabuli Ski Resort

Enjoy a skiing experience that includes ski boots, skis, and poles.

[Yabuli Panda House] The northernmost panda house in China. Its beloved "residents" include Sijia, known as the smiling princess, and Youyou, a panda from the World Expo.

Hotel 4\* Wenshan Resort Hotel or similar.



#### Yabuli (2 hours) Snow Town

Breakfast / Lunch / Dinner

[Shili Gallery (Ten-Mile Gallery)] - In winter, this scenic stretch is blanketed in thick snow, with frost-covered tree branches creating a fairytale-like landscape.

[Fairytale World - Snow Town Scenic Area] - China's most renowned snow destination, often called a "fairytale world," famous for its deep snow, snow mushrooms, and spectacular frost scenery.

[Xueyun Street] - The heart of Snow Town, lined with traditional Northeastern wooden houses and farmhouse inns, where you can savor authentic local cuisine and experience folk culture.

[Bangchui Mountain Boardwalk for Snow Town Night View] - Named for its resemblance to a traditional laundry bat, Bangchui Mountain's summit offers the best panoramic view of Snow Town, especially beautiful at night.

Hotel 5\* Yishanxue, Xueshanxue, or Wanjia Forest Hotel, or similar.

#### Snow Town (5.5 hours) Jilin

Breakfast / Lunch / Dinner

Drive along [Songjiang Middle Road], a street known for its unique ice and snow

[Exterior View of the Catholic Church] - Features 24 stained-glass windows depicting the Virgin Mary, and three plaster statues: Jesus in the center, the Virgin Mary on the left, and Saint Joseph on the right. The main altar is intricately carved

Hotel 5\* Vienna International Hotel or similar

#### Jilin - Chanachun

Breakfast / Lunch / Dinner

[Rime Corridor - Rime Viewing] - Each winter, water vapor condenses on tree branches in the cold air, forming crystal-clear rime, a breathtaking natural spec-

[Puppet Manchurian Palace Museum] (Closed on Mondays) - One of the three remaining imperial palace sites in China, it bears witness to the history of Japan's invasion of China.

Drive past [Eight Ministries of Puppet Manchukuo], and visit the popular [Zhe You Shan Mall] for a quick photo stop.

Hotel 5\* Holiday Inn or Four Points by Sheraton, or similar.

#### Changchun (Flight) Kuala Lumpur / Singapore

Breakfast / Meal on Board

After breakfast, transfer to the airport, marking the end of your delightful journey through Northeast China.





# Travel Information

#### **Currency**

Chinese Yuan

RMB 100 = MYR 65.00

### **Time Zone**

GMT +8 (Same as Malaysia Time)

#### **Phone Code**

+86

#### **Weather**

Spring (Mar - May) : 5 - 27°C Summer (June-Aug) : 18 - 28℃ Autumn (Sept - Nov) : (-)5 - 23 °C Winter (Dec - Feb) : (-)17 - (-)1 ℃

#### **Entry Requirement**

Malaysia Passport Holder visa-waive on Travel Purpose for 30days

保证自费:马拉爬犁穿越白桦林+雪地长龙+索菲亚教堂入内参观+大剧院外观= 380RMB/人

特别赠送: 每人每天一瓶矿泉水

全程不购物!NO Shopping

#### PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

#### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http:// www.top-one.com.my/more/tnc.
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

#### 配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算 起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证 申请相关资料

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

# 条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的 特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而 引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

- 4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/ more/tnc.
- 5.基本成团人数为10人。
- 6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# 第一旅游机构(马)有限公司

Rea no. 198601004822 KPL1000

# TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









Contact:

联系:

update: 24 June 2025 10:28 am